
ПРОТОКОЛ № 3-24/25
засідання вченої ради Черкаського державного бізнес-коледжу

12.12.2024 р. м. Черкаси

ПРИСУТНІ:
Заступник голови вченої ради: д-р екон. наук, доцент Азьмук Н.А.
Члени вченої ради: Богун М.М., Боровик Т.М., Бурмістров С.В., Дернова І.А., 

Захарова М.В., Здір В.А., Касьян Т.К., Крижановська О.М., Кузнецова Н.Б., Люта М.В., 
Музиченко В. М., Піскова С.П., Полях С.С., Фастовська О.Т., Фахрадова В.С., 
Ходаковська О.О., Хотунов В.І., Степаненко А.А.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Розгляд та затвердження ліцензійної справи (розширення ліцензійного обсягу, 

спеціальність 075 Маркетинг, ОП "Маркетинг", ФМБ) - Піскова С.П.
2. Розгляд та затвердження ліцензійної справи (розширення ліцензійного обсягу, 

спеціальність 121 Інженерія програмного забезпечення, ФМБ) - Хотунов В.І.
3. Розгляд та рекомендація до друку збірника тез II Всеукраїнської науково- 

практичної конференції "Візуальне мистецтво, соціальна культура, комунікація: традиції 
та сучасність" - Касьян Т.К.

4. Звіт про результати міжнародної діяльності: співпраця коледжу з Європейським 
університетським альянсом EUDRES - Азьмук Н.А.

5. Звіт про результати міжнародної діяльності: Lingua Hub - Устиченко С.В.
6. Затвердження ліміту стипендіатів на 2 семестр 2024-2025 н.р. -  Богун М.М.
7. Про внесення змін до Положення про атестацію педагогічних працівників - 

Боровик Т.М.
8. Розгляд та затвердження Положення про апеляційну комісію Черкаського 

державного бізнес-коледжу - Фастовська О.Т.
9. Різне

1. Виступили: завідувач відділення підприємництва та маркетингу Піскова 
С.В., яка представила ліцензійну справу, сформовану з метою розширення провадження 
освітньої діяльності щодо збільшення ліцензійного обсягу (спеціальність 075 
«Маркетинг», ФМБ).

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.
Головуюча запропонувала затвердити ліцензійну справу щодо збільшення 

ліцензійного обсягу (спеціальність 075 «Маркетинг», ФМБ).

Голосували:



“за” - 19 осіб 
“проти” - 0 осіб 

“утримались” - 0 осіб
Вирішили: Затвердити ліцензійну справу щодо збільшення ліцензійного обсягу 

(спеціальність Ф075 «Маркетинг», ФМБ).

2. Виступили: завідувач кафедри комп’ютерної інженерії та інформаційних 
технологій Хотунов В.І., який представив ліцензійну справу, сформовану з метою 
розширення провадження освітньої діяльності щодо збільшення ліцензійного обсягу 
(спеціальність 121 «Інженерія програмного забезпечення», ФМБ).

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.
Головуюча запропонувала затвердити ліцензійну справу щодо збільшення 

ліцензійного обсягу (спеціальність 121 «Інженерія програмного забезпечення», ФМБ).

Голосували:
“за” - 19 осіб 
“проти” - 0 осіб 

“утримались” - 0 осіб
Вирішили: Затвердити ліцензійну справу щодо збільшення ліцензійного обсягу 

(спеціальність 121 «Інженерія програмного забезпечення», ФМБ).

3. Виступили: заступник голови організаційного комітету II Всеукраїнської 
науково-практичної конференції «Візуальне мистецтво, соціальна культура, 
комунікація: традиції та сучасність» доктор екон. наук, доцент Азьмук Н.А., яка 
проінформувала присутніх про результати проведеної конференції та презентувала 
збірник матеріалів конференції.

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.
Головуюча запропонувала рекомендувати до оприлюднення збірник матеріалів II 

Всеукраїнської науково-практичної конференції «Візуальне мистецтво, соціальна 
культура, комунікація: традиції та сучасність».

Голосували:
“за” - 19 осіб 
“проти” - 0 осіб 

“утримались” - 0 осіб
Вирішили: рекомендувати до оприлюднення збірник матеріалів за результатами 

проведеної конференції.

4. Виступили: заступник директора з навчально-методичної роботи 
Азьмук Н.А., яка представила Звіт про результати міжнародної діяльності у сфері 
співпраці коледжу з Європейським університетським альянсом ЕГПЖЕБ у 2024 році.

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.



Головуюча запропонувала затвердити Звіт про результати міжнародної діяльності у 
сфері співпраці коледжу з Європейським університетським альянсом EUDRJES у 2024 
році та визнати діяльність у сфері співпраці задовільною.

Голосували:
“за” - 19 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утримались” - 0 осіб
Вирішили: Звіт про результати міжнародної діяльності у сфері співпраці коледжу 

з Європейським університетським альянсом EUDRES у 2024 році та визнати діяльність 
у сфері співпраці задовільною.

5. Виступили: виконавчий директор мовного центру Lingua Hub 
УстиченкоС.В., яка представила Звіт про результати міжнародної діяльності мовного 
центу Lingua Hub у 2024 році.

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.
Головуюча запропонувала затвердити Звіт виконавчого директора мовного центру 

Lingua Hub Устиченко Є.В. за результатами діяльності у 2024 році та визнати роботу 
мовного центру задовільною.

Голосували:
“за” - 19 осіб 
“проти” - 0 осіб 

“утримались” - 0 осіб
Вирішили: затвердити Звіт виконавчого директора мовного центру Lingua Hub 

Устиченко Є.В. за результатами діяльності у 2024 році та визнати роботу мовного центру 
задовільною.

6. Виступили: заступник директора з виховної роботи Богун М. М., який довів 
до відома присутніх розрахунки ліміту стипендіатів -  здобувачів освіти, яким буде 
призначена стипендія на II семестр 2024/2025 н.р.
Розрахунок ліміту стипендіатів додається до цього протоколу.

Головуюча запропонувала затвердити розраховані ліміти стипендіатів на II семестр 
2024/2025 н.р.

Голосували:
“за” - 19 осіб 
“проти” - 0 осіб 

“утримались” - 0 осіб
Вирішили: затвердити запропоновані ліміти стипендіатів на II семестр 2024/2025

н.р.



7. Виступили: методист Боровик Т.М., яка обґрунтувала необхідність 
внесення змін до Положення про атестацію педагогічних працівників Черкаського 
державного бізнес-коледжу.

Текст положення додається до цього протоколу.
Головуюча запропонувала затвердити Положення про атестацію педагогічних 

працівників Черкаського державного бізнес-коледжу в новій редакції та ввести його в 
дію з 16 грудня 2024 року.

Результати голосування:
“за” -  19 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утримались” - 0 осіб.

Вирішили: затвердити Положення про атестацію педагогічних працівників 
Черкаського державного бізнес-коледжу в новій редакції та ввести його в дію з 16 грудня 
2024 року.

8. Виступили: завідуюча навчально-методичним кабінетом Фастовська О.Т., 
яка довела до відома присутніх зміни до Положення про апеляційну комісію Черкаського 
державного бізнес-коледжу.

Текст положення додається до цього протоколу.
Головуюча запропонувала затвердити Положення про апеляційну комісію 

Черкаського державного бізнес-коледжу в новій редакції та ввести його в дію з 16 грудня 
2024 року.

Результати голосування:
“за” -  19 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утримались” - 0 осіб.

Вирішили: затвердити Положення про апеляційну комісію Черкаського 
державного бізнес-коледжу та ввести його в дію з 16 грудня 2024 року.

Заступник голови вченої ради, 
д-р екон. наук

Секретар вченої ради Ірина ДЕРНОВА


